
 

 

 
 

Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 11 verksamhetsåret 2022. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Friskis&Svettis Sveaplan 
Datum:  15:e november 
Tid:  17:00  

 

Ledamöter:    Närvarande 

Erik Österberg, ordförande  X 
Anki Roth  X    
Tua Larsson Manelius  X       

Linus Gustafsson Maxe  X 

Rita Jonsson  -      

Leif Lundborg, suppleant  -      

Monica Andersson, suppleant  X   

 

Adjungerande 

 

Petra Lundgren, verksamhetsledare  X 

Sarita Hotti      -  

 

   ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Erik hälsade alla välkomna och förklarade möte öppnat.  
 

• Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Linus valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 10 blev genomgånget och lades till handlingarna.  



 

 

  

• Ekonomirapport 
 

Inget att rapportera 

 

 

• Lokal rapport 
 
Eskilstuna 

Bastu 2023 

Styrelsen ger verksamheten mandat att stänga av basturna, vid en 

energikris, om uppmaning kommer, från nationell eller regional myndighet, 

att spara energi.  

 

Avvaktar återkoppling från hyresvärden gällande armaturer. 

Nya utrymningsskyltar sätts upp i januari. 

Sjukgymnaster på väg att flytta in. 

AC i salarna tillfälligt avstängd. 

 

 

• Verksamhetsrapport 
Petra berättade bland annat att: 

Dopingkontroll genomförd både i Strängnäs och Eskilstuna. 

5000 kronor från Strängnäs kommun till reflexvästar.  

Födelsedagsvecka i Strängnäs i januari. 

F&S deltar i Musikhjälpen med en bössa. 

Nytt samarbete med Intersport i Solberga Strängnäs. 

ASSA Abloy har tecknat nytt avtal på kort hos oss. 

Friskispatrullen åker runt och bjuder på smakprov  från vårt utbud. 

Medlemmar uppmanas betala medlemsavgiften för 2023 

Swish handel ska införas, vilket möjliggör utcheckning via internetkassan 

Autogiro, för månadsbetalning, kommer hanteras av oss själva från och med 

maj. 

  

• RIKS 
Inget att rapportera 

  

  

  

• Årsmöte 2023  

Arbetet med det fortlöper enligt plan. 

Ordförande Lisa Friberg är klar. 

Kommer att vara obligatorisk anmälan senast två veckor före mötet. 

Hedersmedlem är utsedd. 

 

• Policys 
Till januarimötet sammanställs en översikt av nuvarande policys. 



 

 

 

• Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 

• Nästa möte 
26/1 2023 i Strängnäs 

 

• Mötets avslutande 
Erik tackade för visat intresse och avslutade mötet varefter vi kopplade upp oss 

till den extra årsstämman.  

 

 

 

 


